
Lions Club Ry
DISTRIKT 106 B DANMARK, Region 2, Zone 9

Jan Bardino, klubsekretær
Silkeborgvej 27, 8680 Ry.
Tlf. 20200657 E-mail: jan@bardino.dk

Referat af klubmøde onsdag den 18. september 2024 kl. 18.30
ved Himmelbjerget

1. Velkomst og spisning - sandwich og øl/vand.

2. Nyt fra præsidenten (efter punkt 3)
- Forespørgsel om hjælp, 2-3 personer, til trafikregulering den 27/9, hvor der afholdes en

byvandring med politikere. Turen starter i Ry Øst kl. 15 og slutter ved Torvehallen kl. 17.
Tom meldte sig.

- Tom har meldt sig til Lions-introduktionsmøde i Aalborg, der er stadig mulighed for at
tilmelde sig.

- Hvervningsudvalget har holdt møde og har en der er interesseret i at blive medlem.
Desuden arbejder man med en artikelserie til Ry Ugeavis, og evt. en reklamevideo. Vi har
stadig ubrugte midler fra ISOBRO for i år, og vi søger igen til næste år.

- LCH har meddelt at de dropper Retro og Antik i år.

3. Rundvisning omkring Himmelbjergtårnet
Max ledte os rundt i området og fortalte om de nyeste tiltag, der har været med træfældning
og skulpturer af træstammerne. Desuden kom han ind på nogle af de tanker der er for
området og nogle af de konflikter der også er.
Ved den smukke solnedgang gik vi tilbage til souvenirboden, hvor der var lys og en parasol.

4. Program for den igangværende sæson ved Jim
Programmet er næsten på plads, der mangler kun en accept fra Lions om besøg hos os.
Musikudvalget hælder til at vi dropper årets musikaften, mangler endelig beslutning.
Erfaringerne med at sammensætte årsprogrammet betyder at Jim vil sætte gang i udvalget
kort efter nytår for at planlægge sæson 2025-2026

5. Opstart på sponsorarbejdet i forbindelse med julebanko
- Vi har fået første forespørgsel på datoen for årets banko!
- Der blev stillet forslag om at udlevere et nummer ved indgangen, for at vi hele tiden kan

være sikre på at overholde kravet om det maksimale antal personer i hallen. Vi kan evt.
udtrække nogle numre til præmier. Niels og udvalget arbejder videre med ideen. Hvis vi
gør det, skal vi huske at bruge det i markedsføringen.

- Niels strammer op på planen/drejebogen.
- Sponsorudvalget har holdt møde og er i gang med tilretning af mails til sponsorer.
- Streamer for årets julebanko er lagt ind på hjemmesiden.
- Nye sponsoremner efterlyses!

6. Eventuelt
- Solbådene har været populære i år, lige nu er omsætningen på mere end 134.000 kr. Det

tynder ud i bestillingerne og aktuelt er Blishønen ude af drift på grund af ålegræs i skruen.
Planen er at tage bådene op lige efter uge 42.

- Ib meddelte at han har en del rejseplaner, så han fremover nærmest må betegnes som
“ugens gæst”.

Næste møde 2.10.2024 med besøg af Ib Hertzun fra Lions Hinnerup
Venlig hilsen
Jan Bardino


